
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 21. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 101
Finder ministeren det hensigtsmæssigt, at man fremadrettet har en langt større åbenhed 
omkring beslutningsprocessen ift., hvad de danske repræsentanter stemmer ved kom-
mende beslutninger om kommende OL-værtskaber?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Uffe Elbæk (FG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Uffe.Elbaek@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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